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Graag zouden wij het Presidium willen vragen bij de eerstvolgende geschikte informatieve Raad het 
onderwerp Buitenlust te agenderen.  Een en ander mede naar aanleiding van de informatieve raad 
van afgelopen 28 februari 2019. Meer specifiek zouden wij willen bespreken de volgende issues: 
 
- Reactie van het College op de vragen uit de brief  “Reactie van Werkgroep Buitenlust Groen op de 

ontvangen brief, met bijlagen, van Wethouder Scholten aan de bewonersvereniging Buitenlust, 
Kenmerk 2018-081227 als reactie op onze brief dd 9-12-2018”, zoals gesteld aan de 
gemeenteraad en ook aan het College, naar wij tijdens de informatieve raad van donderdag 7 
maart begrepen. Voor zover wij weten is deze reactie nog niet naar de gemeenteraad gestuurd. 

- Resultaten van het onderzoek naar de eventuele planologische/juridische, technische of 
financiële belemmeringen voor woningbouw op Buitenlust. 

- De brief van de wethouder dd 31 januari 2019 over de bouwplannen Buitenlust waarin 
gesproken wordt over een volgende fase gericht op bewonersparticipatie. 

- De vraag of het zinvol is om überhaupt te starten met de bewonersparticipatie. Aangezien enkele 
partijen zich reeds expliciet dan wel minder expliciet hebben uitgesproken tegen woningbouw op 
Buitenlust te zijn, dringt de vraag zich op of er binnen de raad wel voldoende draagvlak is voor 
deze woningbouw. 


